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Abstract.

Organized crime is an old phenomenon that was once known as the Mafia,
whether it was an Italian, American or Russian mafia, but it was relatively
dangerous to target specific countries. After the changes in the world, organized
crime developed and became trans-national and threatened most of the world And
the African coast, which has become a hotbed of tension threatening Algeria and
neighboring countries, especially Algeria, and affects their political, social and
economic stability, which led to the emergence of a global consensus on the views
on the seriousness of the world, which led to the need to intervene and find
mechanisms through which to address this and conclude agreements The
Mechanism to prevail in human security
Key words: organized crime; Mafia; political stability; human security; criminal
organizations

Résumeé

Le crime organisé est un phénomene ancien connu sous le nom de mafia,
qu'il s'agisse d'une mafia italienne, américaine ou russe, mais il était relativement
dangereux de cibler des pays spécifiques. Apres les changements survenus dans le
monde, le crime organisé s'est développé, est devenu transnational et a menacé la
plus grande partie du monde, ainsi que la cote africaine, devenue un foyer de
tension menacant I'Algérie et les pays voisins, en particulier I'Algérie, et affectant
leurs intéréts politiques, sociaux et économiques. la stabilité, qui a conduit a
I’émergence d’un consensus mondial sur les vues sur la gravit¢ du monde, qui a
rendu nécessaire la nécessité d’intervenir et de trouver des mecanismes permettant
de remedier a ce probléeme et de conclure des accords. Le mecanisme qui
prévaudra en matiére de sécurité humaine
Mots clés: crime organisé; La mafia; stabilité politique; sécurité humaine;
organisations criminelles




